



Funded by the
European Union



UNDFFF Action Plans: A Pathway for Food Systems Transformation in Africa

23 June 2021
Online Exchange session
(English and French simultaneous interpretation)

The World Rural Forum (WRF), with the financial support of the European Union and in collaboration with FAO, is organising this exchange session to explore the different opportunities and challenges in the development and implementation of UNDFFF National and Regional Action Plans towards sustainable, resilient, inclusive, and viable food systems in Africa.

The event will combine case presentations and a plenary discussion aiming to share experiences, inspire participants and encourage collaboration and coordination of relevant actors to implement the UNDFFF 2019-2028 in Africa.

AGENDA

Time	Item	Speaker
11.00	Welcome and opening remarks	<ul style="list-style-type: none"> • Mr. Martin Uriarte, WRF President • Mr. Leonard Mizzi, Head of Unit for Sustainable Agri-Food systems and Fisheries, European Commission (DG INTPA) • Dr. Ade Freeman, , FAO Regional Programme Leader for the Africa region
11.15	A global overview on the development of National and Regional Action Plans of the UNDFFF 2019-2028	<ul style="list-style-type: none"> • WRF
11.30	Regional initiatives to promote the UNDFFF in Africa Presentation of the UNDFFF Action Plan in the Near East and North Africa (NENA) Region	<ul style="list-style-type: none"> • FAO Regional Office for the Near East and North Africa representative



Funded by the
European Union



Time	Item	Speaker
11.45	Development of UNDF National Action Plans. Exchange of experiences	<ul style="list-style-type: none">• 3 experiences from Madagascar, Sierra Leone and Togo
12.45	Q&A and comments	Plenary discussion
13.15	Conclusions and closing remarks	<ul style="list-style-type: none">• Ms. Laura Lorenzo, WRF Director• Mr. Tarek Ahmed, IFAD Portfolio Advisor of Western and Central Africa Division• Ms Sara Mbago-Bhunu, IFAD Director of East and Southern Africa Division



Financé par
l'Union Européenne



Plans d'Action DNUAF: Une voie vers la transformation des systèmes alimentaires en Afrique

23 Juin 2021
Réunion d'échange en ligne
(Traduction simultanée en anglais et en français)

Le Forum Rural Mondial (FRM), avec le soutien financier de l'Union Européenne et en collaboration avec la FAO, organise cette session d'échange pour explorer les différentes opportunités et défis dans le développement et la mise en œuvre des Plans d'Action Nationaux et Régionaux de la DNUAF vers des systèmes alimentaires durables, résilients, inclusifs et viables en Afrique.

L'événement combinera des présentations de cas et une discussion plénière visant à partager des expériences, à inspirer les personnes participantes et à encourager la collaboration et la coordination des acteurs concernés pour mettre en œuvre la DNUAF 2019-2028 en Afrique.

ORDRE DU JOUR

Heure	Élément	Intervenant(e)
11.00	Bienvenue et discours d'ouverture	<ul style="list-style-type: none"> • M. Martin Uriarte, Président du FRM • M. Leonard Mizzi, Chef d'Unité pour les systèmes agroalimentaires durables et la pêche, Commission Européenne (DG INTPA) • Dr. Ade Freeman, Coordonnateur régional des Programmes, Bureau régional pour l'Afrique de la FAO
11.15	Un aperçu du développement des Plans Nationaux y Régionaux de la DNUAF 2019-2028	<ul style="list-style-type: none"> • FRM
11.30	Initiatives régionales pour la promotion de la DNUAF en Afrique Présentation du Plan de la DNUAF dans la région du Proche – Orient et de l'Afrique du Nord	<ul style="list-style-type: none"> • Représentante du Bureau Régional de FAO pour le Proche-Orient et l'Afrique du Nord



Financé par
l'Union Européenne



Heure	Élément	Intervenant(e)
11.45	Développement des Plans d'Action Nationaux de la DNUAF. Exchange des expériences	<ul style="list-style-type: none">• 3 expériences de Madagascar, Sierra Leone et le Togo
12.45	Questions-réponses et commentaires	Débat en session plénière
13.15	Conclusions et observations finales	<ul style="list-style-type: none">• Mme. Laura Lorenzo, Directrice du FRM• M. Tarek Ahmed, Conseiller Portefeuille FIDA division de l'Afrique de l'ouest et du centre• Mme. Sara Mbago-Bhunu, Directrice FIDA division de l'Afrique de l'est et du sud